
 

 

 

 

PREGUNTES ESCRITES QUE PRESENTA EL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL COMPROMÍS PER 

NOVELDA AL PLE ORDINARI DE L’AJUNTAMENT DE NOVELDA DEL 4 D’ABRIL DE 2017 

1.- Sr. Alcalde, ens pot explicar quins plans tenen per a la reparació de goteres de la Casa 

Consistorial, de l'Escola Infantil Municipal i del Retén de Policia Local, així com per a la 

reparació de l’ascensor de l’Escola d’Adults? Quant de temps porta este ascensor sense 

funcionar? 

2.- Tots els sindicats sense excepció, amb el suport del comitè d'empresa i de la Junta de 

personal han denunciat l'Alcalde i l’equip de govern per la seua política totalment arbitrària en 

allò que pertoca a canvis produïts en la plantilla municipal, trasllats de lloc i canvis de funcions. 

Podrien dir-nos quins llocs de treball han vist modificades les seues funcions, quins trasllats 

s'han produït i quins nomenaments s’han fet des de la moció de censura i les causes que han 

motivat estos canvis? 

3.- Sr. Alcalde, és evident que l’abolició de la plaça d’arqueòleg municipal ha suposat un colp a 

la història i a la cultura local i a la seua difusió. Tots som conscients que el nomenament del 

nou director del Museu Arqueològic, a més d’un atreviment sense precedents, és un pedaç 

fruit de la improvisació que estan mostrant en tot allò que respecta a l’àrea de personal i que 

els mateixos sindicats, en la seua totalitat, estan denunciant. Per què han posat al capdavant 

del Museu Arqueològic a una persona que no té el perfil professional adient per a dirigir un 

museu d’estes característiques? 

4.- Volem saber qui realitzarà les següents funcions després de la marxa de l’arqueòloga 

municipal per jubilació i de l’amortització del seu lloc de treball: Qui organitzarà les exposicions 

temporals de peces arqueològiques trobades o cedides? Qui explicarà amb detall el Museu  en 

les visites guiades tant turístiques com educatives que es concerten? Qui s’encarregarà de 

confeccionar noves  fitxes didàctiques per a escolars relacionades amb la història de la ciutat? 

Qui s’encarregarà d’estar al front dels treballs d’excavacions arqueològiques que es facen d’ara 

endavant? Qui signarà els informes i el treballs complementaris de les excavacions 

arqueològiques? Qui s’encarregarà de restaurar, inventariar i catalogar les peces 

arqueològiques que arriben al museu procedents d’excavacions i/o donacions? 

5.- Quants expedients s’han tramitat per l’administració electrònica fins ara? Quina valoració 

fa vostè, Sr. Alcalde? I el personal que treballa a l’Ajuntament, està content amb este nou 

sistema? 

6.- Qui s’encarregarà de les funcions que venia realitzant el funcionari adscrit al departament 

d’Intervenció que s’ha retirat recentment? 

7.- S’ha ampliat la zona blava d’alguns carrers adjacents al mercat com ara Alcalde Manuel 

Alberola, Colom i Almoina. S’ha consultat amb els veïns i veïnes afectats? I amb el funcionari 

responsable del tema? Si no ha sigut així, podem conèixer-ne els motius? 



 
 

8.- Des de l’única reunió que l’equip de govern ha celebrat amb els grups de l’oposició sobre 

un tema tan transcendental com és el Pla General de Novelda han passat ja tres mesos i no 

tenim cap notícia d’avanços que s’hagen produït en la resolució del contracte amb l’anterior 

equip redactor ni en la contractació d’un nou equip que finalitze la redacció del Pla General. 

S’ha resolt ja el contracte amb la Universitat Politècnica de València? S’ha iniciat l’expedient 

per a contractar un nou equip de redacció del Pla General? Si no és així , podem conèixer les 

causes d’aquesta inexplicable tardança?  

9.- Reclamar major atenció a l’ús del valencià en el nostre ajuntament és com la veu que clama 

en el desert. Continuen vostès incomplint la llei i el reglament municipal en este aspecte, que 

per a vostès sembla que és d’importància menor. Continua la web municipal sense versió en la 

nostra llengua actualitzada, continuen ignorant el valencià en la difusió i publicitat de tota 

classe d’activitats culturals, esportives, juvenils, turístiques, mediambientals..., continuen 

posant informacions a la ciutadania només en una llengua, continuem rebent tota classe de 

notificacions i convocatòries només en castellà, malgrat haver demanat expressament que 

se’ns notifique i convoque en valencià, com un dret que ens assisteix a tots els ciutadans. Sr. 

Regidor de Normalització Lingüística, quines dificultats s’està trobant vostè amb els regidores 

del seu grup i els del grup municipal UPyD, inclòs el mateix alcalde, perquè s’assumisca 

l’esperit i la lletra de la Llei d’Ús i Ensenyament del Valencià i del Reglament de Normalització 

Lingüística? 

10.- Sr. Regidor de Medi Ambient, després de les preguntes que va contestar vostè el passat 

plenari sobre la tala de pins al camí del Castell, està vostè en condicions d’assegurar si els 

treballadors municipals es van encarregar de tallar i amuntonar en condicions dins la casa de 

camp de familiars del Sr. Alcalde la llenya procedent de la tala d’estos pins? 

11.- Durant el passat mes de març s’ha anat presentant una nova aplicació mòbil, 

desenvolupada per la Federació Valenciana de Municipis per a donar difusió a totes les 

activitats i esdeveniments dels municipis. Tenint en compte que la web de Novelda Cultura 

Oberta que contenia una agenda cultural no s'actualitza des de l'estiu passat, tenen vostès 

intenció d'utilitzar aquesta nova aplicació ANEM per a anunciar els actes culturals, esportius, 

festius, o de qualsevol tipus organitzats per l'Ajuntament? 

12.- Per què no han fet vostès una oferta pública per a la construcció de les instal·lacions que 

serviran com a base de l’empresa concessionària de replega de la brossa i neteja viària?, de 

manera que permetrien que distintes empreses feren ofertes en base a les necessitats de 

l’obra marcades per l’Ajuntament i que l’Ajuntament valorara la millor oferta i la millor manera 

de finançar-la. 

13.- Podem conèixer els motius pels quals Novelda ha sol·licitat la baixa de la Xarxa de Ciutats 

Valencianes Ramon Llull que té com a propòsit col·laborar junt a altres institucions per a la 

promoció i difusió de la nostra llengua i cultura? 

14.- Per què davant de temes tan importants per a una ciutat i que impliquen compromisos a 

llarg termini, com és el cas del plec per a la concessió de sòl públic per a espais publicitaris, no 

tenen vostès la cortesia de donar a conèixer la  proposta als grups municipals que no formen 



 
 

part de la Junta de Govern Local perquè puguen fer-hi aportacions? És eixa, Sr. Alcalde, la 

participació que vostè reclamava quan era oposició? 

15.- Fa sis mesos, este plenari va aprovar una moció del Grup Municipal Compromís per 

Novelda que sol·licitava una millora del transport públic a la nostra ciutat i comarca. Volem 

saber si s’ha donat compliment als acords d’esta moció. En concret, s’ha elaborat l’informe 

sobre la conveniència d’una parada d’autobusos comuna? S’ha negociat este tema amb les 

companyies prestadores dels serveis? S’ha negociat amb les companyies perquè habiliten 

panells informatius actualitzats en les paredes que fan a Novelda? 
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Novelda, 30 de març de 2017 


